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جمعی از اعضای شورای فعلی شهر تهران که صبح امروز برای ثبت نام درچهارمین دورهی شوراها وارد
فرمانداری تهران شدند و به انجام ثبت نام خود پرداختد به سوالات خبرنگاران پاسخ دادند

به گزارش خبرنگار خبرگزاری دانشجویان ایران (ایسنا)، مستقر در فرمانداری تهران اسدالله
عسگراولادی عضو اتاق بازرگانی تهران پس از ثبت نام در انتخابات شورای شهر اظهار کرد: من فعلا

مستقل آمدم و در حال حاضر هم مصاحبه نمیکنم.
علیرضا دبیر نیز اظهار کرد: توصیه میکنم چهرههای سیاسی شوراها را سیاسی نکنند و در انتخابات

شوراها ثبت نام نکنند.
مرتضی طلایی نیز در خصوص تشکیل ائتلاف پیشرفت در انتخابات ریاست جمهوری گفت: این ائتلاف
نقطه امیدی برای اصولگرایان به وجود آورد و نشان داد کسانی که دغدغهی انقلاب را دارند میتوانند

ساز و کار مشخصی را تشکیل دهند.       
وی در پاسخ به این سوال که آیا شما در صورت پیروزی در انتخابات شوراها کماکان فعالیت سیاسی

خواهید داشت، گفت: من کنشگر مسائل سیاسی هستم و در جهت اعتقادات خودم حرکت میکنم، اما
این موضوع به معنی این نیست که کارهای اجتماعی را انجام ندهم.

وی در پاسخ به این سوال که شما در کدام لیست قرار خواهید گرفت؟ اظهار کرد: در لیست هر مجموعه
که من را قابل بداند.

خبرنگاری از طلایی پرسید: آیا با تفکیک ری از تهران موافق هستید که وی در پاسخ به این سوال گفت:
ما تابع قانون هستیم و هرچه قانون بگوید را تمکین میکنیم، اما شخصا با این موضوع مخالفم و معتقدم

این تفکیک چیزی جز ضرر نخواهد داشت.
حسن بیادی نیز پس از ثبت نام در انتخابات در پاسخ به این سوال که در کدام فهرست قرار میگیرید؟

گفت: در هر فهرستی که محوریتش چمران باشد.
همچنین از بیادی پرسیده شد آیا در جمعیت آبادگران از هاشمی برای ریاست جمهوری دعوت کردهاید که

وی اظهارداشت: این گونه نیست، اما به هر حال هاشمی از ظرفیتهای ماست و ما البته در آبادگران
هنوز اولویت بندی انجام ندادیم.

بیادی همچنین دربارهی ائتلاف 2+1 گفت: این ائتلاف 2-1 است؛ چرا که ائتلاف یکی شدن است، اما
ائتلاف 2+1 نتوانسته به نتیجهای برسد.

هادی ساعی نیز با بیان این که من مستقل وارد این عرصه شدهام دربارهی عملکرد شورای شهر فعلی
اظهار کرد: این موضوع را باید از مردم بپرسید، اما من فکر میکنم آنچه را که در ذهنم بود تا حدی

توانستم عملی کنم؛ اگرچه صد در صد نبوده است.
وی تاکید کرد: کارکردن در شهر تهران تا حدی سخت است. 

همچنین در سومین روز از ثبت نام داوطلبان شوراها حبیبالله کاسهساز نیز در فرمانداری تهران حضور
پیدا کرد و در جمع خبرنگاران گفت: میخواهم در حوزهی فرهنگی حضور پیدا کنم و معتقدم شورای شهر

اصلا سیاسی نیست، بلکه جایی برای خدمت به مردم قلمداد میشود و هنرمندان معمولا در سیاست
دخالت نمیکنند.
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